
Zwijndrecht, 03-09-2024 

Geacht College, 

Diverz verzorgt in Zwijndrecht het welzijnswerk in brede zin, van "0 tot 100". Deze organisatie vervult 

daarmee een belangrijke rol in onze gemeente. De financiële middelen die Diverz hiervoor van de 

gemeente ontvangt, zijn aanzienlijk. Namens Algemeen Belang Zwijndrecht (ABZ) willen wij graag 

meer inzicht verkrijgen in hoe de structurele maatschappelijke waarde, die een verschil maakt voor 

onze inwoners, zich verhoudt tot de financiële middelen die de raad hiervoor jaarlijks beschikbaar 

stelt. Wij beseffen dat dit geen gemakkelijke vraag is, maar wij hebben behoefte aan inzicht en 

mogelijkheden om te kunnen vergelijken, vooral in het licht van de aanstaande bezuinigingen. 

In dit kader stellen wij u de volgende vragen: 

1. Zijn er benchmarks beschikbaar die op enige wijze inzicht geven in de prestaties van het 

welzijnswerk ten opzichte van de financiële middelen? Bijvoorbeeld in vergelijking met het 

welzijnswerk in andere gemeenten, zowel binnen als buiten onze regio. 

2. Maakt de gemeente gebruik van gegevens van vergelijkbare gemeenten zoals Zwijndrecht, 

om kosten en baten op het gebied van welzijnswerk met elkaar te kunnen vergelijken? 

3. Voor het welzijnswerk is een goede samenwerking met andere organisaties en vrijwilligers 

essentieel. Hoe monitort de gemeente of de samenwerking met vrijwilligers en organisaties 

verloopt zoals wij dat van een professionele welzijnsorganisatie mogen verwachten? 

4. Zijn er richtbedragen beschikbaar voor welzijnswerk per inwoner, bijvoorbeeld per 

leeftijdsgroep, die als vergelijking kunnen dienen? 

5. ABZ wordt door de bezuinigingen voor moeilijke keuzes gesteld die de raad moet maken. Zijn 

er, naast de instrumenten waar wij in vraag 1 en 2 om vragen, nog andere mogelijkheden om 

de middelen en de geleverde prestaties op het gebied van welzijnswerk inzichtelijk te maken 

en te kunnen vergelijken? Dit stelt ons in staat gerichter financieel te sturen op het brede 

welzijnswerk en de keuzes die wij moeten maken in het kader van de bezuinigingen. 

Wij stellen deze vragen om zo goed mogelijk gefundeerde keuzes te kunnen maken in het 

bezuinigingsproces. 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 

Hoogachtend, 

Thomas Loos 

Raadslid 

Namens Algemeen Belang Zwijndrecht 

 




